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Protokół Nr 19/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w dniu 17 września 2012 r. godz. 14.00 – 14.40 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 
(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 
 

 
 

I.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 24 września  
2012 r. w sprawach: 
 
- upamiętnienia 70 rocznicy egzekucji 
przeprowadzonej 30 września 1942 r.  
na ostrowieckim Rynku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- ustanowienia roku 2013 Rokiem 
Powstania Styczniowego i przyjęcia 
programu obchodów 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak  
poinformował, że na sesji zostanie 
zaproponowane przyjmowanie uchwały 
po minucie ciszy ku czci pomordowanych  
na ostrowieckim Rynku. 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie upamiętnienia 
70 rocznicy egzekucji przeprowadzonej 30 
września 1942 r. na ostrowieckim Rynku 
(projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu). 
 
Prezydent J. Wilczyński poinformował,  
że w budżecie Miejskiego Centrum 
Kultury na 2013 rok zostaną 
zabezpieczone środki na realizację 
programu. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak 
poinformował, że w Muzeum Historyczno 
– Archeologicznym zostanie 
zorganizowana wystawa o przedmiotowej 
tematyce i stwierdził, że należałoby  
w uchwale zamieścić stosowną 
informację. 
Prezydent J. Wilczyński stwierdził,  
że wystawa organizowana jest przez 
Powiat Ostrowiecki, więc to Powiat 
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- podziału miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu wyborczym 
 
- użyczenia miejskich obiektów 
sportowych administrowanych przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 
Ostrowcu Świętokrzyskim na rzecz Klubu 
Sportowego „KSZO” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- użyczenia miejskich obiektów 
sportowych administrowanych przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 
Ostrowcu Świętokrzyskim na rzecz Klubu 
Sportowego „Ostrowia” 

mógłby włączyć Muzeum Historyczno – 
Archeologiczne w program miejskich 
obchodów Roku Powstania Styczniowego. 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
roku 2013 Rokiem Powstania 
Styczniowego i przyjęcia programu 
obchodów (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
 
Prezydent J. Wilczyński poinformował,  
że przedmiotowy projekt uchwały 
zostanie zdjęty z porządku obrad sesji 
Rady Miasta (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
 
Zastępca Dyrektora MOSiR  
– P. Węglewicz poinformował, że umowy 
te są kontynuacją poprzedniej umowy  
z 2007 roku. Zgodnie  
z zaleceniami pokontrolnymi wymagana 
jest zgoda Rady Miasta na zawarcie tego 
typu umowy. 
Wiceprzewodniczaca RM  
– B. Buszkiewicz zwróciła się z 
zapytaniem, czy użyczenie odbywać się 
będzie na takich zasadach, jak poprzednio. 
Wicedyrektor P. Węglewicz 
poinformował, że umowa ta jest 
identyczna z umową zawartą 5 lat temu. 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie użyczenia 
miejskich obiektów sportowych 
administrowanych przez Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na rzecz Klubu 
Sportowego „KSZO” (projekt uchwały w 
załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie użyczenia 
miejskich obiektów sportowych 
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- użyczenia miejskich obiektów 
sportowych administrowanych przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 
Ostrowcu Świętokrzyskim na rzecz 
Miejskiego Klubu Sportowego „KSZO 
Junior” 
 
 
 
 
 
-użyczenia miejskich obiektów sportowych 
administrowanych przez Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na rzecz Ostrowieckiego 
Klubu Sportów Walki „DRAGON” 
 
 
 
 
 
 
 
- ustanowienia pomnika przyrody 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

administrowanych przez Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na rzecz Klubu 
Sportowego „Ostrowia” (projekt uchwały 
w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie użyczenia 
miejskich obiektów sportowych 
administrowanych przez Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na rzecz Miejskiego Klubu 
Sportowego „KSZO Junior” (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie użyczenia 
miejskich obiektów sportowych 
administrowanych przez Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na rzecz Ostrowieckiego 
Klubu Sportów Walki „DRAGON” 
(projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu). 
 
Przewodniczący Klubu Radnych 
„Platformy Obywatelskiej”  
– R. Martynowski wyjaśnił, że projekt 
uchwały został uzupełniony  
o uwagi Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska w Kielcach. 
Radny P. Mrugała zauważył, że w ust. 2  
w par. 2 ustanowiono 5 m wokół drzewa 
jako promień ochronny, podczas gdy  
w ust. 1 ustanowiono zakazy z stosunku 
do samych drzew. Radny P. Mrugała 
stwierdził, ze jest to nieścisłość. 
Radny R. Martynowski wyjaśnił, że 
chodzi tu o prace wykonywane obok 
drzewa, w promieniu 5 m od niego. 
Radny P. Mrugała stwierdził, że wobec 
powyższego w par. 2 ust.1 pkt 5 nie 
powinno być dopisku „na drzewach”. 
Przewodniczący Rady Miasta zauważył,  
że na każdym drzewie, które zostaje 
ustanowione pomnikiem przyrody, 
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II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
III. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
IV. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sprawozdanie z realizacji budżetu miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego za I półrocze 
2012 roku (w załączeniu do protokołu)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Informacja dotycząca organizacji roku 
szkolnego w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 
Świętokrzyski (w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sprawy różne: 
 
- pismo Prezesa Klubu Sportowego  
KSZO 1929 w sprawie uzyskania 

umieszcza się specjalną tabliczkę. 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
pomnika przyrody (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
 
Radny R. Martynowski zauważył,  że w 
budżecie jest spora nadwyżka, jeśli chodzi 
o podatek CIT. 
Skarbnik Miasta – E. Pichór wyjaśniła,  
że oszacowana kwota wynosiła 0 zł oraz,  
że kwota nadwyżki wynika z zaliczek  
i dopiero na koniec roku, okaże się jaka 
kwota trafi do budżetu Gminy. 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM  
przyjęli do wiadomości sprawozdanie  
z realizacji budżetu miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego za I półrocze 2012 roku  
 
Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że co 
roku występuje spadek liczby uczniów o 
ok. 320 osób. Od 2014 roku wystąpi 
kumulacja, gdyż do szkół przyjdą 6 – 
latkowie. Jeśli sytuacja nie ulegnie 
zmianie, trzeba będzie wprowadzić 
zmiany. Problemem jest też 
dostosowywanie placówek do nowych 
wymogów Straży Pożarnej, czy Sanepidu. 
Prezydent przypomniał, że w Ostrowcu 
powstają szkoły niepubliczne. Przykładem 
może tu być niepubliczne gimnazjum  
w Denkowie, czy powstająca Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego. 
 
Członkowie Komisji Edukacji, 
Wychowanie, Kultury i Sportu RM przyjęli 
do wiadomości informację dotyczącą 
organizacji roku szkolnego w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Ostrowiec Świętokrzyski 
 
 
 
Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił,  
że w miarę posiadanych środków 
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dofinansowania ze strony Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski (w załączeniu  
do protokołu) 
 

finansowych, Gmina Ostrowiec 
Świętokrzyski będzie starała się wesprzeć 
m.in. ten klub. Ze względu na fakt,  
że zespół awansował do wyższej klasy 
rozgrywek, Prezesowi D. Łacie trudno jest 
samemu utrzymać klub. Uchwały, które 
zostały przyjęte przez Radę Miasta 
umożliwiają wsparcie finansowe sportu 
przez Gminę. Po sesji Rady Miasta,  
na której przyjęte zostaną zmiany do 
budżetu, kluby sportowe będą mogły 
zgłaszać się z wnioskami  
o dofinansowanie. 
 
Członkowie Komisji przyjęli  
do wiadomości wyjaśnienia Prezydenta 
Miasta w przedmiotowej sprawie. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

  
 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
mgr Anna Krakowiak          Przewodniczący Komisji 
            mgr Maciej Kuszewski 


